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Protokół nr VIII/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie 

w dniu 29 października 2024 r. 

 
VIII Sesja Rady Miejskiej w Nowej Dębie odbyła się w sali Samorządowego Ośrodka 

Kultury w Nowej Dębie i trwała od godz. 1602  do godz. 1918. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, zgodnie z listą stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. 

Radni obecni;  

1. Tomasz Dziemianko 

2. Barbara Jaskot 

3. Hubert Kopeć 

4. Beata Kosior 

5. Anita Nowotko-Chmielowiec 

6. Stanisław Rawski 

7. Dariusz Róg 

8. Joanna Serafin 

9. Łukasz Serafin 

10. Stanisław Skimina 

11. Marian Tomczyk 

12. Damian Wolan 

13. Tomasz Wolan 

14. Stanisława Żarkowska 

Radni nieobecni; 

1.   Kasica Wojciech 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 

nr 2 do protokołu. 

Ad. 1.  

Otwarcia sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Kosior, która powitała radnych 

oraz osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych - 12 do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie  

z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk  

i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie.  

Ad. 2.  

Przewodnicząca obrad przedstawiła proponowany porządek sesji. 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 

4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok, 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba, 

c) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego 

poza rok budżetowy 2024, 

d) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla SPZ ZOZ w Nowej Dębie, 
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e) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości od 2025 roku, 

f) w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

g) w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso, 

h) w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków, 

i) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, 

j) w sprawie warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Gminie Nowa Dęba, 

k) w sprawie przystąpienia Gminy Nowa Dęba do Podkarpackiego Stowarzyszenia Samorządów 

Terytorialnych, 

l) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie strefy 

przemysłowej w Nowej Dębie, 

m) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Nowa Dęba w miejscowości Chmielów przy ul. Strefowej, 

n) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu, 

o) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Chmielów), 

p) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Jadachy), 

r) w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 

s) w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

t) w sprawie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 

5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba  

o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych. 

8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

 Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego 

porządku obrad. Burmistrz MiG Wiesław Ordon wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim  

w Nowej Dębie. W uzasadnieniu do wniosku poinformował, iż przedmiotowy projekt uchwały 

został przedstawiony przed sesją jak i również w dniu 28 października 2024 r. W projekcie 

uchwały, gmina chce uregulować opłaty, również w stosunku do tych, którzy do tej pory byli  

w jakiś sposób zwolnieni w przypadku gminnych uchwał czy też Karty Dużej Rodziny. Teraz 

opłata byłaby jednakowa dla wszystkich, w związku z tym, że środki są finansowane z ZUS-u. 

Innych wniosków nie było. Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie.  

Głosowano: wprowadzenie do porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały  

w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Nowej Dębie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisława Żarkowska 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianie. 

Głosowano w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisława Żarkowska 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są uwagi do protokołu  

z VII sesji Rady Miejskiej w dniu 26 września 2024 r. Uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z VII sesji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Stanisław Rawski, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisława Żarkowska 

Ad.4. Podjęcie uchwał: 

a) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok. Po udzieleniu wyjaśnień, 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny 

Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (o godz. 1607 do 

obrad dołączyły radne Anita Nowotko-Chmielowiec i Stanisława Żarkowska). 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję nad projektem uchwały. Magdalena Skura - skarbnik gminy, 

w imieniu Burmistrza MiG wniosła o autopoprawkę do projektu tej uchwały. W uzasadnieniu do 

wniosku poinformowała, iż w dniu dzisiejszym stanowisko merytoryczne zgłosiło, że umowa na 

zagospodarowanie opłat śmieciowych na tereny niezamieszkałe w tonażu została już wykonana na 

koniec września. W związku z tym zaistniała potrzeba podpisania aneksu do końca roku i brakuje 

środków. W związku z tym te środki zostają zabezpieczone zmienia się: w par. 1 dochody w dziale 

900 rozdział 90002 paragraf 0490 w opłatach z tytułu wpływów, z tytułu opłaty za gospodarowanie 

odpadami, zamiast 30 000,00 zł zastępuje się kwotą 297 000,00 zł; w par. 2 wydatki, zmienia się, 

dodaje się po rozdziale 90002 gospodarka odpadami komunalnymi par. 4300 zakup usług 

pozostałych kwotę 267 000,00 zł i w związku z tym również ulega zmianie zapis par. 5 określa się 

zmianę dochodów i wydatków objętych szczególną zasadą wykonania budżetu miasta. Kwotę 

30 000,00 zł, która obecnie była, zastępuje się kwotą 297 000,00 zł i po zmianie dochody i wydatki 

budżetu gminy wynoszą: dział 900 rozdział 90002 paragraf 0490, po stronie dochodowej,  
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po autopoprawce zmiana wynosi: 6 097 000,00 zł, dodaje się pkt 3, dział 900 rozdział 90002, 

paragraf 4300 i ostatecznie kwota po zmianie w tym paragrafie to: 3 421 997,29 zł. W dyskusji 

głos zabrał radny Tomasz Dziemianko, który zwrócił się o wyjaśnienie podpunktu dotyczącego 

zakup usług pozostałych dla biura rady. Magdalena Skura- skarbnik gminy wyjaśniła, iż w związku 

z podpisaną umową na początku roku na autoskrypt sesji za każde rozpoczęte pół godziny, wstępna 

umowa była według szacunku. Dodała, iż jest to zabezpieczenie planów na kontynuację tej umowy.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 

Głosowano autopoprawkę w sprawie: 

zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

Następnie odbyło się głosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/65/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE 

W SPRAWIE ZMIAN W BUDŻECIE MIASTA I GMINY NOWA DĘBA NA 2024 ROK 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

b) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba. Rada przyjęła 

objaśnienia przyjętych wartości do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Nowa Dęba. 

Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Magdalena Skura - skarbnik gminy, w imieniu Burmistrza MiG wniosła o autopoprawkę do 

projektu tej uchwały, poinformowała, iż w związku ze zmianami w budżecie należy dostosować 

Wieloletnią Prognozę Finansową, z tym ulegną zmianie dochody bieżące i wydatki bieżące. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 

Głosowano autopoprawkę w sprawie: 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 
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Pytań nie było. Następnie odbyło się głosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/66/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZMIAN W WIELOLETNIEJ PROGNOZIE FINANSOWEJ GMINY NOWA 

DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

c) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza 

rok budżetowy 2024. Poinformowała, że pismem z dnia 24 września 2024 r. Starosta Tarnobrzeski 

zwrócił się z prośbą o partycypację w kosztach realizacji zadania pod nazwą „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 1129 R ul. 1 Maja w Nowej Dębie”. W roku 2024 planowane jest przeprowadzenie 

postępowania przetargowego, a realizacja zadania w roku 2025. Planowany do przebudowy 

odcinek drogi wynosi 210 mb. Zakres rzeczowy obejmuje m. in. roboty przygotowawcze, 

rozbiórkowe, roboty ziemne, odwodnienie korpusu drogi, roboty nawierzchni jezdni, oznakowanie 

pionowe i poziome, przebudowę sieci gazowej oraz przebudowę oświetlenia ulicznego. Wartość 

całego zadania według kosztorysu inwestorskiego oszacowano na kwotę 1 687 566, 15 zł brutto. 

Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/67/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UPOWAŻNIENIA DO ZACIĄGNIĘCIA ZOBOWIĄZANIA NA 

REALIZACJĘ ZADANIA WYKRACZAJĄCEGO POZA ROK BUDŻETOWY 2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

d) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla SPZ ZOZ w Nowej Dębie. Poinformowała, że pismem  

z dnia 8 października 2024 r. Powiat Tarnobrzeski poinformował, iż ze względu na zmianę 

planowanego terminu zakończenia realizacji zadania inwestycyjnego pn. „Rozbudowa  

i przebudowa budynku SPZ ZOZ przy ul. Marii Skłodowskiej-Curie 1A w Nowej Dębie” w roku 

2024, otrzymana dotacja na to zadanie nie będzie wykorzystana. Dodała, iż pismem z dnia  

14 października 2024 r. SPZ ZOZ w Nowej Dębie wystąpił z wnioskiem o udzielenie przez gminę 

w roku 2024 dotacji celowej z przeznaczeniem na zakup sprzętu i aparatury medycznej – zakup 

Dermatonu do przeszczepów skóry i aparatu ultrasonograficznego oraz zakup sprzętu sieciowego 

i oprogramowania systemu informatycznego, które pozwoli na jakościowe, systemowe 
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wzmocnienie informatycznych systemów medycznych. Kontynuując dotychczasową pomoc dla 

szpitala w Nowej Dębie, mając na uwadze art. 114 ustawy o działalności leczniczej, który stanowi, 

że podmiot wykonujący działalność leczniczą może otrzymać środki publiczne z przeznaczeniem 

na zakup aparatury i sprzętu medycznego, wnosi się o podjęcie uchwały. Następnie 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny 

Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji 

głos zabrał radny Tomasz Dziemianko, który przekazał, iż pojawiają się informacje, o tym,  

że w szpitalu w Nowej Dębie ma zostać zlikwidowany oddział położniczy. Jednocześnie zwrócił 

się z prośbą, aby gmina wystosowała oficjalne pismo z zapytaniem, czy jest w planie albo istnieje 

zagrożenie zamknięcia tego oddziału. Nawiązując do wypowiedzi przedmówcy, radny Marian 

Tomczyk zaproponował, aby na którąś komisję RM zaprosić dyrektora szpitala by omówił z jakimi 

problemami zmaga się szpital, jak i również poruszyć temat likwidacji oddziału. Przewodnicząca 

obrad zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/68/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UDZIELENIA DOTACJI CELOWEJ DLA SPZ ZOZ W NOWEJ DĘBIE 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

e) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości od 2025 roku. Poinformowała, 

że podatek od nieruchomości stanowi jedną z danin publicznych dla których normatywną podstawę 

stanowi przepis ustawy o podatkach i opłatach lokalnych. W myśl art. 20 ust. 1 tej ustawy, górne 

granice stawek kwotowych, obejmujących w danym roku podatkowym ulegają corocznie zmianie 

na następny rok podatkowy, w stopniu odpowiadającym wskaźnikowi cen towarów usług 

konsumpcyjnych w okresie I półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do 

analogicznego okresu poprzedniego. Ze względu na wzrost poziomu cen zaproponowano 

zwiększenie średnio stawki o 10%, co według złożonych deklaracji na dzień dzisiejszy zwiększy 

plan dochodów o kwotę 1 728 116, 62 zł. Dodała, że określając stawki podatku na takim poziomie, 

brano pod uwagę wzrost poziomu cen w gospodarce narodowej oraz fakt, że wpływy z podatku od 

nieruchomości stanowią znaczące źródło zabezpieczenia realizacji podstawowych zadań własnych, 

spoczywających na gminie Nowa Dęba i są największym źródłem dochodów własnych, na których 

wysokość wpływ ma samorząd. Następnie Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głos zabrał burmistrz Wiesław Ordon, zwracając się 

do radnych z wnioskiem o rzeczowe podejście do tematu, jakim jest ustalenie nowych stawek 

podatku od nieruchomości. Zaznaczył, „…zdajemy sobie sprawę z rosnących kosztów 

funkcjonowania samorządu lokalnego oraz coraz mniejszych wpływów do budżetu gminy z budżetu 

państwa. Przykładem jest chociażby ten rok, kiedy w ubiegłym roku otrzymaliśmy tę subwencję 

korygującą na poziomie 4 500 000,00 zł, w tym roku jest to tylko 2 000 000,00 zł, co już budzi  

u nas duże problemy…”. Dodał, że propozycja zmian stawek da dochód w wysokości 1 800 000,00 
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zł, co de facto, jeśli radni przyjmą kolejne projekty uchwał, zostanie przeznaczone na pokrycie 

dopłat do wody i ścieków oraz do systemu śmieciowego. W dalszej wypowiedzi podkreślił,  

że podejmowanie takiej uchwały zawsze niesie jakieś emocje ze strony radnych, ale liczy na 

solidarność a tym samym przypomina, że w poprzedniej kadencji Rada Miejska czterokrotnie 

zmieniała stawki podatku od nieruchomości tj. w 2019 r. było to 3%, w 2021 r. - 5%, 2022 r. -10% 

i 2023 r. - 10%. Następnie poprosił o odtworzenie fragmentu z 63 sesji z dnia 16 grudnia 2022 r. 

w trakcie którego, ówczesny przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Paweł Grzęda wskazał, 

jaka jest relacja wydatków, jakie ponoszą przedsiębiorcy czy też mieszkańcy na podatki lokalne, 

w stosunku do tych podatków, które muszą ponosić wobec innych instytucji, głównie centralnych. 

(Fragment nagrania z 63 sesji Rady Miejskiej w dniu 16 grudnia 2022 r. czas odtwarzania 10 minut 

od godz. 16.26 do godz. 16.36). W dyskusji głos zabrał radny Tomasz Wolan pytając, czy ktoś 

pofatygował się aby wyliczyć aktualne dane. W odpowiedzi burmistrz Wiesław Ordon wyjaśnił, 

że podwyżka, która miała miejsce w ubiegłym roku, jest systematycznie pomniejszania o koszty 

inflacji a odtworzenie nagrania miało na celu pokazanie radnym jaka jest skala wielkości podatków 

w wydatkach firm czy też osób. Kolejno w dyskusji głos zabrali: radny Tomasz Wolan, który 

podkreślił, iż jest to trzecia sesja RM, na której przedstawiane są projekty uchwał dotyczące 

podwyżek dla mieszkańców; radny Łukasz Serafin zwrócił się z pytaniem do burmistrza „Pan 

burmistrz powiedział, żebyśmy podeszli do tych podatków tutaj zaproponowanych tak, żeby było z 

czego dopłacić do wody i ścieków mieszkańcom”, w odpowiedzi burmistrz wyjaśnił, iż skala 

podwyżek, jakie zostaną uzyskane będzie kosztować tyle, co dopłaty do wody i ścieków oraz do 

systemu śmieciowego. Następnie głos zabrał radny Tomasz Dziemianko, który przedstawił, iż na 

komisjach podnoszone jest, iż zadłużeniu gminy spowodowane jest zrealizowanymi inwestycjami 

w minionej kadencji, w związku z tym zwrócił się do burmistrza z pytaniem, których inwestycji 

burmistrz by obecnie nie wykonał z tamtej kadencji. Ponieważ w obecnej kadencji również są 

zaciągane zobowiązania. W odpowiedzi burmistrz zaznaczył, iż na chwilę obecną nie neguje 

zasadność jakiejś inwestycji, dodał, że jak będzie dyskusja na ten temat, wówczas będzie można 

porozmawiać o pewnych ruchach, które można było wykonać względem inwestycji w minionej 

kadencji. Ponownie głos zabrał radny Łukasz Serafin zwracając się do radnego Stanisława 

Skiminy, czy pamięta jak wtedy głosował nad projektem uchwały z nagrania. Radny Stanisław 

Skimina odpowiedział, iż do spraw związanych z podatkiem, podchodzi w sposób przeliczeniowy  

w stosunku do takich osób, które utrzymują się z niewielkich dochodów. Dodał, iż dla niego na 

tamtą chwilę podwyżki były znaczące, przy czym wytłumaczono mu, że w stosunku do wielkich 

firm, to oni ponoszą większe koszty utrzymania. W dyskusji głos zabrał radny Marian Tomczyk, 

który przedstawił, iż uzasadnienia, które były wypowiadane przed chwilą, w większości nadal  

są aktualne, dodał, iż spuścizna, jaką otrzymała obecna Rada, w formie zadań do realizacji,  

w formie budżetu, w formie zadłużenia powodują, że podwyżki podatku nie da się niestety uniknąć. 

Wymienił, iż zadłużenie na koniec bieżącego roku jest przewidywane na kwotę 40 mln zł, 

natomiast na początku poprzedniej kadencji, jak było powiedziane, było 12 mln zł. W dalszej 

dyskusji radni dyskutowali na temat zrealizowanych inwestycji w minionej kadencji oraz o sytuacji 

finansowej gminy. Przewodnicząca obrad zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały pod 

głosowanie.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/69/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE OKREŚLENIA WYSOKOŚCI STAWEK PODATKU OD 

NIERUCHOMOŚCI OD 2025 ROKU  
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Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Łukasz Serafin, Stanisław 

Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (3) Tomasz Dziemianko, Anita Nowotko-Chmielowiec, Tomasz Wolan 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Hubert Kopeć, Joanna Serafin 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

f) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. Poinformowała, iż zgodnie z ustawą  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz zgodnie z ordynacją podatkową, rada gminy  

w drodze uchwały może zarządzić pobór opłaty z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa oraz wyznaczyć inkasentów. Dodała, że 29 września 2024 na terenie gminy Nowa 

Dęba odbyły się wybory sołtysów oraz przewodniczących osiedli. W związku z tym, że do 

pełnienia tej roli zostały wybrane nowe osoby, należy uaktualnić inkasentów, opłaty za 

gospodarowanie odpadami. Prowizja z tytułu zebranych należności pozostaje bez zmian i wynosi 

3% od zainkasowanych kwot. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/70/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE POBORU OPŁATY ZA GOSPODAROWANIE ODPADAMI 

KOMUNALNYMI W DRODZE INKASA, OKREŚLENIA INKASENTÓW I WYSOKOŚCI 

WYNAGRODZENIA ZA INKASO 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

BRAK GŁOSU (1) Damian Wolan 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

g) Magdalena Skura - skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM  

w sprawie poboru podatków w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. Poinformowała, iż zgodnie z ustawą o podatkach i opłatach lokalnych, 

ustawą o podatku rolnym i o podatku leśnym oraz zgodnie z ordynacją podatkową, rada gminy  

w drodze uchwały może zarządzić pobór podatku od osób fizycznych w drodze inkasa oraz 

wyznaczyć inkasentów. Dodała, że 29 września 2024 roku na terenie gminy Nowa Dęba odbyły 

się wybory sołtysów oraz przewodniczących osiedli. W związku z tym, że do pełnienia tej roli 

zostały wybrane nowe osoby, należy uaktualnić inkasentów, opłaty podatku od nieruchomości, 

rolnego, leśnego. Prowizja z tytułu zebranych środków pozostaje bez zmian i wynosi 3% od 

zainkasowanych kwot. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 
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Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/71/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE POBORU PODATKÓW W DRODZE INKASA, WYZNACZENIA 

INKASENTÓW I OKREŚLENIA WYSOKOŚCI WYNAGRODZENIA ZA INKASO 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-

Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

BRAK GŁOSU (1) Damian Wolan 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

h) Mieczysław Nalepa - kierownik Referatu SK, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków. Poinformował, że Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka   

z o. o. w Nowej Dębie złożyło do organu regulacyjnego, jakim jest Państwowe Gospodarstwo 

Wodne Wody Polskie, Regionalny Zarząd Gospodarki Wodnej w Rzeszowie, wniosek  

o zatwierdzenie taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na 

terenie gminy Nowa Dęba na okres 3 lat, tj. od 1 listopada 2024 r. do 31 października 2027 r. 

Decyzją z dnia 17 października 2024 roku, znak R.RZT.70.89.2024, dyrektor Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Rzeszowie zatwierdził ustaloną przez PGKiM Spółka z o. o.  

w Nowej Dębie taryfę za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Projekt uchwały zakłada dopłatę do ceny 1 m3 dostarczonej wody, w kwocie 0,50 gr brutto i do  

1 m3 odprowadzanych ścieków, w kwocie 2,96 zł brutto dla jednej taryfowej grupy odbiorców 

usług, obejmującej gospodarstwa domowe w budynkach mieszkalnych jedno i wielorodzinnych  

z terenu gminy Nowa Dęba, w okresie obowiązywania nowej taryfy, począwszy od dnia 1 listopada 

2024 roku. Wprowadzenie dopłaty do ceny 1 m3 dostarczonej wody i 1 m3 odprowadzanych 

ścieków, ma na celu złagodzenie podwyżek cen za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków dla mieszkańców gminy Nowa Dęba. Przewodnicząca RM zwróciła się 

do Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji jako pierwszy głos zabrał radny 

Tomasz Wolan, który stwierdził, że przedstawiona w projekcie uchwały dopłata do wody i ścieków 

nie rekompensuje mieszkańcom podwyżek. Następnie głos zabrał radny Łukasz Serafin zwracając 

się do burmistrza o przedstawienie kwot, ile mieszkańcy będą musieli dopłacić do wody i do 

ścieków. W odpowiedzi burmistrz Wiesław Ordon wyjaśnił, że w projekcie uchwały jest stawka 

dopłaty do wody i ścieków. Prosił, aby radni nie wprowadzali mieszkańców w błąd  

z przedstawionymi przez nich wyliczeniami. Następnie zwrócił się do obecnego na sali obrad 

prezesa spółki PGKiM Pana Andrzeja Chejzdrala o wyjaśnienie i wytłumaczenie jaka jest skala 

podwyżki w stosunku do taryf. W krótkiej wypowiedzi Pan Andrzej Chejzdral przedstawił,  

że spółka raz na 3 lata występuje do Wód Polskich o uzyskanie taryf. Podstawą do zmiany taryfy 

i przedłożenia kalkulacji są rzeczywiste koszty poniesione przez spółkę, na podstawie faktur, 

wydatków, jak również spraw związanych z inflacją i prognozą. Na pierwszym podejściu był  

wzrost o około 50% na stawce, na wodzie, a obecnie jest to stawka, wzrost 34%. Podał, o ile 

wzrośnie koszt mieszkańca tj. 1,45 zł na 1m3 na wodzie i 2,07 zł na kanalizacji. Następnie wyjaśnił, 

że dopłata jaka jest proponowana ze strony samorządu wygląda następująco „normalna stawka  
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z brutto wychodzi 7,66zł minus dopłata, którą Państwo przewidujecie 0,50 gr, to jest 7,16 zł  

i patrząc w stosunku brutto, że było 5,71zł  do tej pory, a ma być 7,16 zł to mieszkaniec dopłaci 

1,45 zł do metra”. Również, objaśnił jak będzie wynosić stawka opłaty za wodę i  ścieki brutto w 

taryfie na trzy lata „taryfa za wodę wzrośnie, proszę Państwa, jak do tej pory w pierwszym roku 

wzrosła 34%, w trzecim roku jest to 36,1, czyli 2% więcej w stosunku do tego, to są minimalne już 

różnice…, jeśli chodzi o ścieki, proszę Państwa, to w pierwszym roku jest 15,1w drugim 16,7  

a w trzecim jest największy skok 24”. W dalszej dyskusji głos zabrał radny Łukasz Serafin, który 

złożył wniosek formalny by kwota dopłaty do wody nie wynosiła 0,50 gr, a wynosiła 1,45 zł  

i prosił o poddanie wniosku pod głosowanie. Przewodnicząca RM zwróciła się o wyliczenie kwoty 

i jak ona wpłynie na budżet. Burmistrz Wiesław Ordon wyjaśnił, że jest to mowa o kwocie 

600 000,00 zł. Dodał, że około 1 800 000, 00 zł gmina musiałaby dopłacić do wody i ścieków. 

Kolejno głos zabrał radny Marian Tomczyk, który złożył wniosek formalny o skierowanie 

złożonego wniosku przez radnego Łukasza Serafina do odpowiedniej komisji i przedyskutować 

go. Po złożeniu wniosków formalnych przez radnych Przewodnicząca RM zwróciła się do 

sekretarz o poradę, czy w pierwszej kolejności procedujemy wniosek formalny, najdalej idący, 

jeżeli wyklucza poprzedni i wtedy jest kolejność zmieniana. Sekretarz gminy Elżbieta Gil 

wyjaśniła, że owszem głosujemy wniosek najdalej idący, tylko odnośnie stawki dopłaty został 

zgłoszony jeden wniosek przez radnego Łukasza Serafina. Następnie Przewodnicząca obrad 

zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie złożony wniosek przez radnego Łukasza Serafina. 

Głosowano w sprawie: 

dopłata do wody o 1,45 zł 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 

PRZECIW (6) Beata Kosior, Dariusz Róg, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Barbara Jaskot, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

Następnie Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie złożony wniosek przez radnego Mariana 

Tomczyka. 

Głosowano w sprawie: 

o przeniesienie do dyskusji na komisji RM wniosku złożonego przez radnego Łukasza Serafina  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna 

Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Tomasz Dziemianko, Anita Nowotko-Chmielowiec, Tomasz Wolan 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

Przewodnicząca obrad poinformowała, iż wniosek radnego Łukasza Serafina nie przechodzi, a 

wniosek radnego Mariana Tomczyka został przyjęty. (o godz. 1757 salę obrad opuścił radny Hubert 

Kopeć) Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały.  
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Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/72/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE DOPŁATY DO TARYFY ZA ZBIOROWE ZAOPATRZENIE W WODĘ  

I ZBIOROWE ODPROWADZANIE ŚCIEKÓW 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

BRAK GŁOSU (1) Hubert Kopeć 

NIEOBECNI (1) Wojciech Kasica 

Przewodnicząca RM zarządziła przerwę w obradach. Przerwa trwała od godz. 1758 do godz. 1808, 

w czasie przerwy salę obrad opuścił radny Łukasz Serafin. 

i)  Mieczysław Nalepa - kierownik Referatu SK, przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy. Poinformował,  

iż Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Spółka z o. o. w Nowej Dębie 

zwróciło się o wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy kotłowni i urządzeń 

ciepłowniczych, ponieważ wygasła dotychczas obowiązująca umowa dzierżawy przedmiotowych 

nieruchomości. Zgodnie z zapisami ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym, 

każde przedłużenie umowy dzierżawy na następny okres wymaga uchwały Rady Gminy. 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/73/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA ZAWARCIE KOLEJNEJ UMOWY 

DZIERŻAWY 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

j) Elżbieta Gil- sekretarz gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 

warunków i trybu finansowania rozwoju sportu w Gminie Nowa Dęba. Poinformowała,  

że tworzenie warunków sprzyjających rozwojowi sportu, stanowi zadanie własne jednostek 

samorządu terytorialnego. Niniejsza uchwała dotyczy aktualizacji zapisów uchwały z 2017 roku  

w zakresie dotyczącym możliwości zwiększenia dotacji, o ile zabezpieczone będą środki  

w budżecie. Uaktualniono również katalog kosztów niekwalifikowanych oraz skład komisji 

oceniającej złożone wnioski w otwartym konkursie na realizację zadań, związanych z rozwojem 

sportu na terenie gminy Nowa Dęba. W okresie od 10 do 25 września 2024 roku projekt niniejszej 

uchwały został poddany konsultacjom społecznym. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Oświaty, Sportu, Zdrowia, Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Elżbieta Gil- sekretarz 
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gminy poinformowała, iż w projekcie uchwały jest błędny zapis tj. Komisja Oświaty, Sportu, 

Zdrowia, Spraw Statutowych i Społecznych, powinno być Komisja Sportu, Zdrowia, Spraw 

Statutowych i Społecznych. Przewodnicząca RM ponownie zwróciła się do Komisji Sportu, 

Zdrowia, Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Przewodniczący komisji radny Stanisław 

Rawski poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji głos 

zabrał radny Tomasz Dziemianko zadając dwa pytania. Pierwsze pytanie dotyczyło, kto był 

wnioskodawcą zmian na tę nową uchwałę oraz jakie były wyniki konsultacji społecznych. Drugie 

pytanie dotyczyło, jakie opinie przekazały kluby z gminy i z miasta w związku z konsultacjami 

społecznymi. Odpowiedzi udzielił zastępca burmistrza Marek Kopeć, wyjaśnił, iż konsultacje były 

przeprowadzone w miesiącu wrześniu. Podczas tych konsultacji większość klubów nie miało 

zastrzeżeń. Natomiast były drobne uwagi, które nie był zasadnicze co do uchwały. Dodał, iż z jego 

inicjatywy uchwała była sprawdzana, a głównym punktem zmiany jest punkt dotyczący tego,  

że jeżeli jakiś klub awansuje albo będzie miał osiągnięcia, wówczas będzie mógł w ciągu roku 

dodatkowo ubiegać się o środki. Zaznaczył, że oczywiście jeśli te środki będą w budżecie, 

ponieważ jeżeli ich nie będzie, to nie będzie możliwości zwiększenia dotacji.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/74/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WARUNKÓW I TRYBU FINANSOWANIA ROZWOJU SPORTU  

W GMINIE NOWA DĘBA 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław 

Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Tomasz Dziemianko, Anita Nowotko-Chmielowiec, Tomasz Wolan 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

k) Elżbieta Gil- sekretarz gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 

przystąpienia Gminy Nowa Dęba do Podkarpackiego Stowarzyszenia Samorządów 

Terytorialnych. Poinformowała, że Podkarpackie Stowarzyszenie Samorządów Terytorialnych 

powstało z woli przedstawicieli podkarpackich samorządów, pragnących dalszego rozwoju 

samorządności. Działalność stowarzyszenia to: konferencje regionalne i tematyczne, z udziałem 

przedstawicieli parlamentu, rządu czy wojewody w celu bezpośredniej wymiany poglądów, które 

w formie stanowisk są formą sygnalizowania niezbędnych prac legislacyjnych dla rządu  

i parlamentu. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw Statutowych  

i Społecznych o opinię. Przewodniczący komisji radny Stanisław Rawski poinformował,  

że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji głos zabrał burmistrz Wiesław 

Ordon, który wniósł o autopoprawkę do projektu uchwały w paragrafie 4 o brzmieniu „uchwała 

wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 2025 roku”. Poinformował, iż podyktowano jest tym, aby 

jeszcze nie opłacać składek. Podkreślił, iż Marszałek Województwa Podkarpackiego, jako 

przewodniczący stowarzyszenia ponownie wystąpił do Rady Miejskiej i do burmistrza  

z wnioskiem o to, by gmina Nowa Dęba powróciła do stowarzyszenia. Dodał, że posiedzenia 

stowarzyszenia to m.in. informacja o pracach komisji rządu i samorządu terytorialnego. Więcej 

pytań nie było. Przewodnicząca poddała pod głosowanie zgłoszoną autopoprawkę. 

Głosowano autopoprawkę w sprawie: 

zmiana paragrafu 4 w projekcie uchwały 

Wyniki głosowania 
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ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Dariusz 

Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Tomasz Dziemianko, Tomasz Wolan 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

Następnie odbyło się głosowanie projektu uchwały wraz z przyjętą autopoprawką. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/75/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA GMINY NOWA DĘBA DO PODKARPACKIEGO 

STOWARZYSZENIA SAMORZĄDÓW TERYTORIALNYCH 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław 

Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Tomasz Dziemianko, Anita Nowotko-Chmielowiec, Tomasz Wolan 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

l) Magdalena Stróż- kierownik Referatu GPN, odczytała rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia 

uwag zgłoszonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 

strefy przemysłowej w Nowej Dębie.  Magdalena Stróż odczytała uwagę złożoną w dniu 18 marca 

2024 r. Przewodnicząca RM po przedstawieniu uwagi składającej się z dwunastu punktów i 

sposobu rozstrzygnięcia uwagi, zarządziła głosowanie za odrzuceniem nieuwzględnionych uwag 

w pkt 7, 8 oraz przyjęciem uwzględnionych uwag w pkt 1,2,3,4,5,6,9,10,11 i 12.  

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie za odrzuceniem nieuwzględnionych uwag w pkt 7, 8 oraz przyjęciem uwzględnionych 

uwag w pkt 1,2,3,4,5,6,9,10,11 i 12.  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

Następnie Magdalena Stróż kontynuowała odczytywanie rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia 

uwag zgłoszonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na terenie 

strefy przemysłowej w Nowej Dębie. Odczytała uwagę złożoną w dniu 4 września 2024 r. oraz 19 

września 2024 r. Przewodnicząca RM poddała pod głosowanie przedstawione uwagi.  

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie za odrzuceniem nieuwzględnionych uwag 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

 W dalszej kolejności Magdalena Stróż- kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do 

projektu uchwały RM w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na terenie strefy przemysłowej w Nowej Dębie. Przewodnicząca RM zwróciła się 

do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/76/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO NA TERENIE STREFY PRZEMYSŁOWEJ W NOWEJ DĘBIE 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

m) Magdalena Stróż- kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

RM w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowa Dęba w miejscowości Chmielów przy ul. Strefowej. Poinformowała, 

iż obszar objęty planem obejmuje powierzchnię ok. 135 ha i jest położony w północnej części 

gminy Nowa Dęba w miejscowości Chmielów, w rejonie ulicy Strefowej. Jest to obszar strefy 

przemysłowej, w przeważającej części zagospodarowany zabudową produkcyjną, usługową  

i magazynową wraz z instalacjami towarzyszącymi. Na obszarze opracowania obowiązuje 

Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego gminy Nowa Dęba w miejscowości Chmielów 

przy ulicy Strefowej, przyjęty uchwałą z dnia 29 października 2021 roku. Dodała, że przystąpienie 

do sporządzenia nowego planu na tym obszarze, wynika głównie z wniosku inwestora, 

potwierdzonego także przez inne podmioty prowadzące działalność gospodarczą na obszarze 

opracowania, dotyczącego lokalizacji zakładów, stwarzających zagrożenie wystąpienia poważnej 

awarii przemysłowej oraz magazynowania odpadów niebezpiecznych. Przewodnicząca RM 

zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/77/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE PRZYSTĄPIENIA DO SPORZĄDZENIA MIEJSCOWEGO PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO GMINY NOWA DĘBA  

W MIEJSCOWOŚCI CHMIELÓW PRZY UL. STREFOWEJ 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

n) Magdalena Stróż- kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu. 

Poinformowała, iż Samorządowy Ośrodek Sportu i Rekreacji w Nowej Dębie wystąpił  

z wnioskiem o oddanie w trwały zarząd nieruchomości składającej się z działek nr 4239 i 4241 

położonych w Chmielowie, na której znajduje się stadion sportowy, z jednoczesnym udzieleniem 

99% bonifikaty od opłaty rocznej z tytułu trwałego zarządu. Zgodnie z wyceną sporządzoną przez 

rzeczoznawcę majątkowego, wartość ww. nieruchomości wynosi 2 639 369,00 zł. Zgodnie z art. 

83 ust. 2 pkt 2 ustawy o gospodarce nieruchomościami opłata z tytułu trwałego zarządu wynosi 

0,3% ceny. Po zastosowaniu stawki procentowej opłata roczna wyniesie: 7 918,11 zł. Po udzieleniu 

99% bonifikaty opłata będzie wynosić 79,18 zł. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji 

Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący 

komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/78/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA UDZIELENIE BONIFIKATY OD OPŁATY 

ROCZNEJ Z TYTUŁU TRWAŁEGO ZARZĄDU 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

o) Magdalena Stróż- kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Chmielów). Poinformowała,  

że z wnioskiem o sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości nr 4201/4, położonej  

w obrębie Chmielów, stanowiącej własność gminy Nowa Dęba, wystąpił właściciel nieruchomości 

przyległej nr 4148. Nieruchomość stanowiącą własność gminy Nowa Dęba, nieruchomość 

stanowiącą własność  gminy Nowa Dęba zamierza wykorzystać na poprawę warunków 

zagospodarowania nieruchomości, której jest właścicielem. Przewodnicząca RM zwróciła się do 

Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Damian Wolan poinformował, że komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/79/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

p) Magdalena Stróż- kierownik Referatu GPN, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (Jadachy). Poinformowała, że właściciele 

nieruchomości, sąsiadujących z nieruchomościami nr 697 oraz nr 827, położonymi w Jadachach, 

zwrócili się o ich sprzedaż w trybie bezprzetargowym. W związku z tym, że nieruchomość nr 697 

oraz 827, ze względu na swoją powierzchnię, kształt oraz dostęp do drogi publicznej mogą być 

zagospodarowane jako samodzielne nieruchomości ich sprzedaż powinna odbyć się w trybie 

przetargu. Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji radny Damian Wolan 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. W dyskusji głos zabrał radny 

Tomasz Wolan pytając, jaka będzie cena wywoławcza. Burmistrz Wiesław Ordon poinformował, 

iż gmina chce sprzedać działki za kwotę taką, jaka była przy wykupywaniu pod budowę 

kanalizacji. Więcej pytań nie było.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/80/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE WYRAŻENIA ZGODY NA SPRZEDAŻ NIERUCHOMOŚCI 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

r) Elżbieta Gil- sekretarz gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego Komisji Rewizyjnej. Poinformowała, iż Klub Radnych Wspólne 

Sprawy złożył wniosek o powołanie przedstawiciela klubu do składu Komisji Rewizyjnej. Osobą 

wyznaczoną do komisji została Pani Anita Nowotko-Chmielowiec. W dyskusji głos zabrał radny 

Marian Tomczyk, który zwrócił się do radnych o zgłaszanie się przez osoby chętne do pracy  

w danej komisji. Zaznaczył, że również zgłasza tą propozycję do następnego punktu obrad. 

Następnie radny Stanisław Rawski zgłosił kandydatury Wojciecha Kasicy oraz Stanisława 

Skiminy. Radni Anita Nowotko-Chmielowiec oraz Stanisław Skimina wyrazili zgodę na 

kandydowanie. Wojciech Kasica nieobecny. Radna Anita Nowotko-Chmielowiec zgłosiła 

kandydaturę Tomasza Dziemianko, który wyraził zgodę na kandydowanie. Radny Tomasz 

Dziemianko zgłosił kandydaturę Tomasza Wolana, który nie wyraził zgody. Następnie 

Przewodnicząca RM rozpoczęła głosowanie odrębnie nad każdym zgłoszonym kandydatem.  

Głosowano nad kandydaturą – Anita Nowotko-Chmielowiec 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 
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NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

Głosowano nad kandydaturą-Stanisław Skimina 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz 

Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Stanisław Skimina 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

Głosowano nad kandydaturą- Tomasz Dziemianko 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (3) Tomasz Dziemianko, Anita Nowotko-Chmielowiec, Tomasz Wolan 

PRZECIW (7) Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Barbara Jaskot, Joanna Serafin 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

Przewodnicząca obrad poinformowała, iż członkami komisji zostają radni Anita Nowotko-

Chmielowiec oraz Stanisław Skimina.  

UHWAŁA NR VIII/81/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE W SPRAWIE 

UZUPEŁNIENIA SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI REWIZYJNEJ 

s) Elżbieta Gil- sekretarz gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały RM w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Poinformowała, iż Klub 

Radnych Wspólne Sprawy złożył wniosek o powołanie przedstawiciela klubu do składu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. Osobą wyznaczoną do komisji została Pani Anita Nowotko-

Chmielowiec. Radny Stanisław Rawski zgłosił kandydatury Dariusza Roga i Wojciecha Kasicy. 

Radna Anita Nowotko-Chmielowiec zgłosiła kandydaturę Tomasza Dziemianko. Radni Dariusz 

Róg, Anita Nowotko- Chmielowiec oraz Tomasz Dziemianko wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Wojciech Kasica nieobecny. W dyskusji głos zabrała I Wiceprzewodnicząca RM Joanna Serafin, 

która zawnioskowała, aby na następnej sesji RM została uwzględniona kandydatura radnego 

Wojciecha Kasicy.  

Przewodnicząca RM rozpoczęła głosowanie odrębnie nad każdym zgłoszonym kandydatem.  

Głosowano nad kandydaturą – Anita Nowotko-Chmielowiec 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anita Nowotko-Chmielowiec 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

Głosowano nad kandydaturą –Dariusz Róg 
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Joanna 

Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

PRZECIW (1) Tomasz Dziemianko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Dariusz Róg 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

Głosowano nad kandydaturą –Tomasz Dziemianko 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (2) Anita Nowotko-Chmielowiec, Tomasz Wolan 

PRZECIW (7) Beata Kosior, Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Joanna Serafin 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

Przewodnicząca obrad poinformowała, iż członkami komisji zostają radni Anita Nowotko-

Chmielowiec oraz Dariusz Róg.  

UHWAŁA NR VIII/82/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE W SPRAWIE 

UZUPEŁNIENIA SKŁADU OSOBOWEGO KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

t) Elżbieta Gil- sekretarz gminy, odczytała projekt uchwały RM w sprawie zgody na rozwiązanie 

stosunku pracy z radnym. Uzasadnienie do uchwały przedstawił radny Stanisław Rawski, którego 

uchwała dotyczyła. Przedstawił, iż podczas rozmowy z pracodawcą Panią Zofią Konieczną, 

ustalili, że rozwiążą umowę o pracę za porozumieniem stron. Powodem jest stan zdrowia radnego. 

Następnie Przewodnicząca RM poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/83/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE ZGODY NA ROZWIĄZANIE STOSUNKU PRACY Z RADNYM 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Tomasz Wolan 

BRAK GŁOSU (1) Stanisław Rawski 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

u) Grzegorz Ordon - p.o. Dyrektora BOJS w Nowej Dębie, przedstawił uzasadnienie do projektu 

uchwały RM w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Nowej Dębie. 

Poinformował, iż z dniem 1 października 2024 roku weszła w życie ustawa z dnia 15 maja 2024 
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roku o wspieraniu rodziców w aktywności zawodowej oraz wychowaniu dziecka: Aktywny 

Rodzic, która wprowadziła nowe świadczenie aktywne w żłobku. Świadczenie to przysługuje na 

dziecko, które uczęszcza do żłobka, klubu dziecięcego albo jest objęte opieką sprawowaną przez 

dziennego opiekuna, nie dłużej jednak niż do ukończenia roku szkolnego, w którym dziecko 

ukończy 3 rok życia, a w wyjątkowych sytuacjach 4 rok życia. W związku z istniejącymi różnego 

rodzaju ulgami należy zastosować jedną stawkę opłaty stałej za pobyt dziecka w żłobku. Wysokość 

opłaty będzie równa kwocie, jaką rodzic otrzyma zgodnie z prowadzonym świadczeniem. 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Komisji Budżetowej oraz do Komisji Oświaty i Kultury  

o opinię. Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg oraz radny Stanisław Skimina 

poinformowali, że komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. 

Głosowanie: UCHWAŁA NR VIII/84/2024 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE  

W SPRAWIE USTALENIA OPŁATY ZA POBYT DZIECKA W ŻŁOBKU MIEJSKIM  

W NOWEJ DĘBIE 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

Ad.5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 

Ad.6. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrali: 

- Przewodnicząca RM, odczytała pismo otrzymane od Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba  

w sprawie informacji jaki podmiot został wyznaczony, w którym będzie wykonywana kara 

ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna. Kolejno zgłosiła wniosek w sprawie 

wszczęcia kontroli sprawdzającej Komisji Rewizyjnej, uzasadniając, że należy sprawdzić 

inwestycje, źródła finansowania i konsekwencje jakie ma na obecny i przyszły budżet. Dodała,  

że warto również sprawdzić projekty, które były zrealizowane oraz które nie są. Uwag do wniosku 

niebyło. Następnie Przewodnicząca RM poddała wniosek pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

wszczęcie komisji sprawdzającej 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Stanisław Rawski, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian 

Wolan, Tomasz Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (3) Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

- Radny Tomasz Wolan zwrócił uwagę, iż na zebraniu wiejskim mieszkańcy, którzy mieszkają  

w pobliżu przepompowni ścieków w Jadachach, zgłaszali uciążliwość na wydobywające się 

zapachy z tych przepompowni. Dodał, iż najprawdopodobniej filtry węglowe straciły swoją .  
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- Radny Stanisław Rawski złożył wniosek aby podczas dyskusji radnych wprowadzić: wypowiedź 

radnego 3 minutową, jedno zapytanie,  jedną odpowiedź i jedno ad vocem. 

- Radny Marian Tomczyk zwrócił się z pytaniem, czy byłaby możliwość dzierżawy, wynajmu bądź 

też w jakiś inny sposób przekazania dla klubu sportowego pomieszczenia po byłej szatni 

publicznej. Ponieważ, klub chciałby zaadoptować to pomieszczenie na potrzeby siłowni. 

- Radny Stanisław Skimina zwrócił się do burmistrza o rozszerzenie pisma, które Przewodnicząca 

RM odczytała. Poprosił o wyjaśnienie na jakich zasadach wskazani będą mogli uczestniczyć  

w pracach na rzecz PGKiM, czy też na terenie sołectw. Kolejno zwrócił się z prośbą, aby gmina 

dokonała przeglądu w kwestii zastosowania się przez właścicieli posesji na terenie Chmielowa do 

pisma, które wystosowała gmina z komunikatem o przycięcie koron drzew zwisających nad 

drogami i chodnikami. Również zwrócił się o montaż barierki energochłonnej przy zjeździe  

z ul. Tarnobrzeskiej na ul. Wądół w Chmielowie, ponieważ przy wystąpieniu oblodzenia jezdni  

w tym miejscu może dojść do wypadków drogowych.  

- Burmistrz Wiesław Ordon udzielił odpowiedzi na zadane pytania, poinformował, iż rozmawiał  

z prezesem PGKiM w sprawie wymiany filtrów węglowych w miejscowości Jadachy, który  

poinformował, iż nie ma środków finansowych na zakup tych filtrów. W kwestii pomieszczenia 

dla klubu w Cyganach, zostanie zadane pytanie dyrektorowi szkoły, który tym się opiekuje, czy 

taka możliwość wydzierżawienia bądź użyczenia jest możliwa. W odpowiedzi na pytania radnego 

Stanisława Skiminy, poinformował, iż skazani kierowani są przez sąd do PGKiM i to spółka 

nadzoruje wykonywanie przez nich zasądzonej kary. W kwestii gałęzi, gmina sprawdzi czy 

właściciele wykonali przycięcia gałęzi. Natomiast, co do montażu barierek, burmistrz 

poinformował, iż w tym roku nie ma możliwości finansowych na zamontowanie barierek 

energochłonnych.  

- Radny Damian Wolan zwrócił się z pytanie, czy w roku bieżącym jest możliwość namalowania 

pasów przejścia dla pieszych przy ul. Siarkowej do ul. Akacjowej w Chmielowie. W odpowiedzi 

burmistrz wyjaśnił, iż malowanie w tych warunkach pogodowych nie jest możliwe do 

zrealizowania, natomiast gdy będzie malowane na terenie całej gminy wszystkie linie i znaki 

poziome, wówczas zostanie odmalowane przejście dla pieszych.  

- Radny Stanisław Rawski zwrócił się do sekretarz gminy Elżbiety Gil, aby wyjaśniła kwestie  

w związku ze złożonym wnioskiem przez radnego. Sekretarz gminy wyjaśniła, iż w statucie gminy 

jest zapis w par. 45 ust. 2: wnioski formalne przewodniczący rady poddaje pod dyskusję po 

dopuszczeniu 1 głosu za i 1 głosu przeciwko wnioskowi, po czym poddaje sprawę pod głosowanie. 

Rada decyduje o przyjęciu lub odrzuceniu wniosku zwykłą większością głosów w głosowaniu 

jawnym. W kwestii wypowiedzi, czas wypowiedzi też jest uregulowany w par. 42 ust.7: jeżeli rada 

nie postanowi inaczej, czas wystąpienia nie może przekraczać 3 minut. Dodała, iż nie ma potrzeby 

na dodatkowe zapisy. 

Ad.7 Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz Burmistrza Miasta i Gminy Nowa 

Dęba o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych. 

Przewodnicząca RM poinformowała, że informacje o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych 

zostały zamieszczone na eSesji i można się z nimi zapoznać.  

Ad.8. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że sprawozdanie burmistrza obejmujące okres  

od 23 września do 24 października 2024 r. było zamieszczone na eSesji, celem wcześniejszego 
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zapoznania się. Następnie zwróciła się do radnych o zadawanie pytań w związku z informacją 

(sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu). Pytań nie było. 

Ad.9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w okresie między sesjami wpłynęła jedna interpelacja 

od radnego Tomasza Wolana. Interpelacja wraz z odpowiedzią została zamieszczona na eSesji. 

 

Ad.10. Zamknięcie obrad. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, Przewodnicząca Rady Beata Kosior, podziękowała 

wszystkim za udział w obradach, po czym ogłosiła zamknięcie VIII sesji Rady Miejskiej w Nowej 

Dębie IX kadencji. 

 

 

                                                                                                        Przewodnicząca Rady 

 

 Beata Kosior 

  

  

Protokół sporządziła: Karolina Mikołajczyk 


